

讓教會成為一個愛的群體，讓人看見基督

約翰福音 15:12–17

李克強牧師

引言：從個人生命 → 教會群體

(一) 耶穌的心意：建立一個「愛的群體」(v12)

(二) 愛的群體需要什麼？

(A) 捨己愛人的文化 (v13)

(B) 敞開與信任的文化 (v14–15)

(三) 愛的群體會生出什麼？

(A) 長存的果子 (v16)

(B) 讓世人看見耶穌基督的榮美 (v17)

結語：讓教會成為一個愛的群體，讓世人在我們中間看見基督。

分享和討論

- 約翰福音 15:12 中「彼此相愛」的哪一部分對你來說最具挑戰？為什麼？
- 這週你在哪件事上感覺到神在邀請你「捨己去愛」？
- 什麼幫助你向別人敞開？什麼又讓你覺得難以信任、難以被了解？
- 你盼望我們的教會在哪些方面更活出愛，讓人更清楚看見基督？

Building a Loving Community That Reveals Christ

John 15:12–17

Rev. Ke-Chiang Li

Introduction : From Personal Life → Community Life

I. Jesus' Desire: Building a loving community (v12)

II. What Does a Loving Community Require?

(A) A Culture of Self-Giving Love (v13)

(B) A Culture of Openness and Trust (v14–15)

III. What Does a Loving Community Produce?

(A) Fruit That Lasts (v16)

(B) The beauty of Jesus Christ to the World (v17)

Conclusion : Let the church become a community of love, so the world may see Christ among us.

Questions:

- What part of “loving one another” (John 15:12) is most challenging for you right now, and why?
- In what situation do you sense God inviting you to practice self-giving love this week?
- What helps you open your heart to others, and what makes it difficult to trust and be known?
- Where do you hope our church can grow in love so that people can see Christ more clearly?